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Hoptrup Frivillige Brandværn 

 
Hoptrup den 10-02-2022     

Referat fra bestyrelsesmødet 

 den 10. februar 2022 kl. 19.00 
 

Møde nr. 2 afholdes på Hoptrup brandstation. 

 
DAGSORDEN: REFERAT: 

 
1. Godkendelse af 
    referat nummer. 
 
2. Siden sidst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3 Økonomi/Regnskab. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Generalforsamling. 
 
 
 
 
 

 
Nummer 7,8 og 1 printet til underskrivelse 7 og 8 underskrevet 
nummer 1 kan ikke godkendes pga. rettelse i punkt 4. 
 
Vi har haft 8 udkald. Se udrykningslisten på hjemmesiden. 
 
Vores æresmedlem Erik Scherdetzki er blevet 85 år.  
 
Vi har 2 mand på grunduddannelse, de er snart færdige.  
 
Så har vi fået sat GIS/BRSJ-fladskærm op i garagen. 
 
Vores badeværelsesmøbler er blevet færdigmonteret. 
  
Der er fra BRSJ blevet bestilt ekstra tøj, til når vi har vært i bad. 
 
 
Der er ved at blive lavet årsregnskab og inden 
generalforsamlingen, skal bestyrelsen sætte sig sammen får at 
gennemgå det. 
 
Der skal finde en ny kassere til værnet, i den kommende 
bestyrelse. 
 
Der er blevet brugt penge på badeværelsesmøbler. 
 
Der er købt beslag til den nye faldskærm i garagen. 
 
Vi har fået et gavekort til Davidsen, fra BRSJ i julegave. 
 
 
Den skal afholdes den 4. marts 2022. 
Thomas Nielsen bestiller mad ved Mikki, og finder ud af hvad vi 
skal have at spise. 
Bestyrelsen sender indbydelse og dagsorden ud til alle 
medlemmer. 
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5. Ny og inaktive 
    medlemmer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7. Festudvalget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8. Lejlighed/Bygninger. 
 
 
 
 
9. Årets Brandmand. 
 

Der skal findes nye folk til nogle af Finns opgaver. 
 
Pagher ansvarlig. 
Tms. 
Hjertestarter ansvarlig mm. 
 
Mike oplyser der er et flertal af værnets medlemmer, der har 
skrevet under på en underskriftindsamling, på grund af 
utilfredshed med den nuværende kaptajns arbejde. 
 
Derfor vil der være valg af ny kaptajn, som et punkt på 
dagsordenen ved den kommende generalforsamling. 
 
 
Vi har fået en opsigelse fra Finn, der stoppede pr den 3-2-2022 
som aktiv brandmand, efter 37 år. 
Han vil til generalforsamlingen blive udnævnt til Æresmedlem i 
HFB. 
Thomas Nielsen starter på HL uddannelsen mandag  
den 14-2-2022. 
 
Lorenz Christensen skal have sendt nogle papirer ind til BRSJ, 
for at blive kompetencevurderet, så han igen kan blive 
brandmand i HFB, efter at 5 års reglen er blevet afskaffet. 
 
 
Dorthe Juhl har sendt en indbydelse ud til værnets medlemmer, 
om at give den til deres bedre halvdel, med en tur ud og spise. 
den 4.marts 2022. 
 
Fastelavnsfest er planlagt til at blive afholdt den 6-3-2022. 
 
Thomas Nielsen vil sammen med resten af festudvalget stå som 
planlægger. 
 
Festudvalget planlægger en tur til Flensborg, dato og tid til går 
senere. 
 
 
Frits som står for bygningen, træder ud af værnet ved 
generalforsamlingen, efter 37 år, så derfor skal der findes et ny 
medlem der kan stå for dette. 
 
 
Henrik H. og Bjørn får gjort kassen klar så der kan stemmes. 
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10. Garageudvalg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11. Ny hjemmeside  
 
 
 
 
12. Opgaver på 
      Stationen. 
 
 
 
13. Eventuelt. 
 
 
 
 
 
 

AFBUD FRA: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent:  Henrik Holm 

Henrik H. skriver rundt til medlemmerne, at man skal have stemt 
seneste den 21. februar. 
 
 
Vi har fået ny styrboks sat i autosprøjten, efter den stod af, 
der er kommet en ekstra røgdykker radio i. 
 
Der er kommet navneskilte til skabene, til de ny brandmænd. 
 
Thomas N. oplyser at der er fundet en ny slags mandskabsvogn 
til HFB. 
Thomas N. tager kontakt til Holger fra BRSJ, for at få papir på 
den, så den kan bliver operativ. 
 
 
Mike har stadig kontakt med ham der laver den. Henrik H. og 
Mike skal have lært hvordan de uploader filer og billeder, der 
tilgår værnet. 
 
 
Frits kom med et forslag om at få købt en robotstøvsuger til 
mandskabsrummet.  
Frits vil finde nogle priser og modeller. 
 
 
Henrik H, oplyser der er lidt corona ramte HL i værnet, de skulle 
dog snart være på højkant igen. 
 
I forhold til Finn og Frits` opgaver vil Bjørn gerne tage sig af 
udendørs arealer. 
Thomas Nielsen tager sig fremover af vores bipper. 
 

FREMMØDTE: 
 
 
      Henrik Holm            Torben Hansen           Thomas Nielsen  
 
 
 
      Poul Olsen               Bjørn Starman             Frits Vognsen  
 
 
 
      Mike Frederiksen. 
 
 


